

ORGANISER: RECHBERGRENNEN GMBH

ASN: Austria Motorsport Federation / AMF

Date: 29/04/2023

Time: 14.30 hrs

COMMUNICATION No. 2

Document No.: 3.3 / No. of Pages: 1

FROM: THE CLERK OF THE COURSE

TO: ALL COMPETITORS


SICHERHEIT und ABLAUF / SAFETY and SCHEDULE

Wir erinnern im Sinne der Sicherheit und des Ablaufes der Veranstaltung an folgende Punkte:

1. Bei allen Konvois sind die Fahrer verpflichtet, bei der Rückkehr zum Parkplatz und/oder vom Parc Fermé zum Servicepark, sind alle Fahrer verpflichtet ihre Sicherheitsgurte anzulegen. Das Tragen von Helmen ist obligatorisch für Fahrer von Ein- und Zweisitzern und wird empfohlen für die Fahrer von Tourenwagen. Es ist strengstens untersagt, Personen für die Rückfahrt an Bord eines Fahrzeugs zu nehmen.
2. Um einen **3. Trainingslauf** durchführen zu können, die Rückführung ohne Verzögerungen durchzuführen ist.

We remind you of the following points for the sake of safety and the running of the event:

1. For all convoys, during the return to the parking area and/or from the Parc Fermé to the service park, all Drivers are obliged to wear their safety belts. The wearing of helmets is obligatory for single-seater and two-seater Drivers, and is recommended for touring car Drivers. It is strictly forbidden to bring any person on board a car for the return journey.
2. 2. in order to be able to carry out a **3rd practice run**, the return must be carried out without delays.

Signature Clerk of the Course Helmut SCHÖPF		on behalf of the organization RECHBERGRENNEN GMBH Peter Eibisberger
---	---	---